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Μεγάλο αριθμό παραβάσεων σε περιοχή της Κεντρικής Ελλάδας, όπου γιατροί του Κέντρου Υγείας
της περιοχής και συμβεβλημένα με τον ΟΓΑ φαρμακεία συνταγογραφούσαν πάρανομα φάρμακα σε
συνταγολόγια ασφαλισμένων εν αγνοία τους, εντόπισαν οι ελεγκτές του Οργανισμού Γεωργικών
Ασφαλίσεων. 
  
Κατά τον έλεγχο που διενεργήθηκε διαπιστώθηκαν τα ακόλουθα: 

Συνταγογραφούνταν φάρμακα ιδιαιτέρως μεγάλης αξίας που οι ασφαλισμένοι δεν παρελάμβαναν,
για παθήσεις από τις οποίες δεν έπασχαν και είχαν πλήρη άγνοια για την έκδοση των
συγκεκριμένων συνταγών. 
Σε συνταγολόγια ασφαλισμένων εκδίδονταν, εν αγνοία τους, συνταγές για τρίτα πρόσωπα, που δεν
έχουν σχέση με τον ΟΓΑ. 
Από τη μέχρι τώρα επεξεργασία των στοιχείων της έρευνας προέκυψε ότι ο Οργανισμός έχει
υποστεί σοβαρή οικονομική ζημία. 
Παράλληλα, οι έλεγχοι αποκάλυψαν ότι εταιρεία διάθεσης ιατρικών ειδών, που δραστηριοποιείται
κυρίως σε περιοχές της Δυτ. Ελλάδας, προέβη σε μη νόμιμες χορηγήσεις ιατρικών ειδών (συσκευές
οξυγονοθερα-πείας, σάκοι κολοστομίας, κλπ.) εν αγνοία των ασφαλισμένων. 

Ενδεικτικά διαπιστώθηκαν: 

Τουλάχιστον είκοσι επτά (27) περιπτώσεις ασφαλισμένων για τους οποίους υποβλήθηκαν
δικαιολογητικά για είσπραξη ενοικίου συμπυκνωτή οξυγόνου για χρονικά διαστήματα μετά το
θάνατο του δικαιούχου. 
Χρεώσεις, εν αγνοία των ασφαλισμένων, για θεραπευτικά μέσα που δεν παραδίδονταν σ’ αυτούς. 
Ακόμη εντοπίστηκε μεγάλος αριθμό παραβάσεων σε περιοχή της Μακεδονίας, όπου γιατρός του
ΕΣΥ και συγκεκριμένο φαρμακείο της περιοχής συνταγογραφούσαν παράνομα σε φύλλα
συνταγολογίων που αφαιρέθηκαν εν αγνοία των ασφαλισμένων.  
Όπως προέκυψε από τον έλεγχο: 

Οι ασφαλισμένοι ουδέποτε επισκέφθηκαν το εν λόγω φαρμακείο για προμήθεια των φαρμάκων
τους. 
Συνταγογραφήθηκαν φάρμακα για παθήσεις από τις οποίες οι ασφαλισμένοι δεν έπασχαν και τα
οποία ουδέποτε παρέλαβαν. 
Ο διοικητής του ΟΓΑ, Λευτέρης Παπαγεωργόπουλος έδωσε εντολή να ολοκληρωθεί άμεσα η
επεξεργασία των στοιχείων των συγκεκριμένων ερευνών, ώστε να δρομολογηθούν οι διαδικασίες για
την επιβολή των σχετικών κυρώσεων κατά παντός υπευθύνου, ενώ για την αναζήτηση των ποινικών
ευθυνών, εφόσον αυτές διαπιστωθούν, τα πορίσματα των ελεγκτών, όταν ολοκληρωθούν, θα
αποσταλούν και αυτά στη Δικαιοσύνη για τα περαιτέρω.
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vmacine έγραψε: 

Ακόμη εντοπίστηκε μεγάλος αριθμό παραβάσεων σε περιοχή της Μακεδονίας, όπου γιατρός του
ΕΣΥ και συγκεκριμένο φαρμακείο της περιοχής συνταγογραφούσαν παράνομα σε φύλλα
συνταγολογίων που αφαιρέθηκαν εν αγνοία των ασφαλισμένων.  
Όπως προέκυψε από τον έλεγχο: 

Οι ασφαλισμένοι ουδέποτε επισκέφθηκαν το εν λόγω φαρμακείο για προμήθεια των φαρμάκων
τους. 
Συνταγογραφήθηκαν φάρμακα για παθήσεις από τις οποίες οι ασφαλισμένοι δεν έπασχαν και τα
οποία ουδέποτε παρέλαβαν. 

Το Φαρμακείο εφαγε 178000 € προστιμο και αναστολη της συμβασης με τον ΟΓΑ (σωστα κατα την
αποψη μου). Ο γιατρός ομως απο οτι φαινεται θα την βγαλει καθαρη. Γιατί;;;; Δεν είναι και αυτος
συνενοχος στην παρανομη συνταγογραφία. Δεν εφαγε και αυτος χρηματα απο τον ΟΓΑ;;  

Αλλα στις πρωτες 10-20 τετοιες περιπτωσεις πρεπει να αφαιρεθει η αδεια γιατρων -
φαρμακοποιων (να μην μπορουν να δουλεψουν πουθενα) και να φαει ενα υπερογκο προστιμο η
εταιρεία που βρισκεται απο πισω (να μην ξεχνιομαστε) και να δεις πως θα στρωσουν και οι
υπολοιποι...  
και πανω απο όλα να μην εξαφανιστουν στην πορεια οι ποινες  ;)
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Συμφωνούμε φίλε μου. Το πρόβλημα είναι ότι λίγα "χαλασμένα μήλα" μας στοχοποιούν όλους.
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Δυστυχώς τα "χαλασμενα μηλα" ειναι πολλα, περισσοτερα απ' όσα φανταζεσαι φίλε μου. 
Αν θα προχωρησουν τους ελεγχους θα βγαινουν καθε μερα καινουργιες βρωμιες, τοσες που δεν θα
ξερουμε τι να πουμε στον κοσμο.  
Και που εισαι οταν με το καλο δουλεψει το συστημα ελεγχου του ΙΚΑ τοτε θα δουμε τι εχει να γινει,
τα σημερινα θα ειναι λιγα  B)  B)
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